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Svar	på	forespørsel	om

Takk	for	din	henvendelse,	vi	setter	pris	på	det	engasjement	som	Vefsn	kommune	viser	i	
spørsmålet	om	ny sykehusstruktur	på	Helgeland.	

Den	eksterne	ressursgruppen	er	godt	i	gang	med	sitt	arbeid,	og	gruppen
anbefaling	til	Helgelandssykehuset	i	begynnelsen	av	mars	2019.	Gruppen	baserer	sitt	
arbeid	på	eksistrenede	dokumentasjon,	samt	ny	dokumentasjon	som	den	selv	bestiller,	når	
den	ser	behov	for	det.	Medvirkning	blir	ivaretatt	gjennom	to	dialog
møteserie	for	undertegnede	og	kommunene	på	Helgeland.	Dere	vil	motta	invitasjon	til	den	
første	dialogkonferansen	om	kort	tid.	

Av	hensyn	til	prosessen	ønsker	jeg	ikke	å	involvere	meg	i	noen	grad	i	eksterne	rapporter,	
tomteforslag	eller	likende	før	ressursgruppen	kommer	med	sin	endelige	anbefaling	og	
Helgelandssykehuset	skal	legge	saken	fram	for	styret.	Jeg	må	derfor	takke	nei	til	din	
invitasjon	denne	gangen,	men	stiller	gjerne	opp	når	tida	er	moden	for	det.	Jeg	håper	på	
forståelse	for	dette	standpunktet.

For	ordens	skyld	gjør	jeg	oppmerksom	på	at	alle	henvendelser	og	svar	knyttet	til	2025
prosessen	publiseres	på	helgelandssykehuset.no/2025

Med	vennlig	hilsen

Hulda	Gunnlaugsdottir
Adm.	dir.	

Dette	dokumentet	er	godkjent	elektronisk	i	Helgelandssykehuset	

                                 E-post postmottak@helgelandssykehuset.no
                                 Internett https://helgelandssykehuset.no/
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Arne	Løvdahl

Saksbehandler/dir. tlf.:

på	forespørsel	ommøte	mellom	Helgelandssykehuset	og	Vefsn	kommune

Takk	for	din	henvendelse,	vi	setter	pris	på	det	engasjement	som	Vefsn	kommune	viser	i	
sykehusstruktur	på	Helgeland.	

Den	eksterne	ressursgruppen	er	godt	i	gang	med	sitt	arbeid,	og	gruppen
anbefaling	til	Helgelandssykehuset	i	begynnelsen	av	mars	2019.	Gruppen	baserer	sitt	
arbeid	på	eksistrenede	dokumentasjon,	samt	ny	dokumentasjon	som	den	selv	bestiller,	når	
den	ser	behov	for	det.	Medvirkning	blir	ivaretatt	gjennom	to	dialogkonferanser,	høring	og	
møteserie	for	undertegnede	og	kommunene	på	Helgeland.	Dere	vil	motta	invitasjon	til	den	
første	dialogkonferansen	om	kort	tid.	

Av	hensyn	til	prosessen	ønsker	jeg	ikke	å	involvere	meg	i	noen	grad	i	eksterne	rapporter,	
ler	likende	før	ressursgruppen	kommer	med	sin	endelige	anbefaling	og	

Helgelandssykehuset	skal	legge	saken	fram	for	styret.	Jeg	må	derfor	takke	nei	til	din	
invitasjon	denne	gangen,	men	stiller	gjerne	opp	når	tida	er	moden	for	det.	Jeg	håper	på	

r	dette	standpunktet.

For	ordens	skyld	gjør	jeg	oppmerksom	på	at	alle	henvendelser	og	svar	knyttet	til	2025
prosessen	publiseres	på	helgelandssykehuset.no/2025

Dette	dokumentet	er	godkjent	elektronisk	i	Helgelandssykehuset	HF	og	har	derfor	ingen	signatur

Dato:
16.08.2018

øte	mellom	Helgelandssykehuset	og	Vefsn	kommune

Takk	for	din	henvendelse,	vi	setter	pris	på	det	engasjement	som	Vefsn	kommune	viser	i	

Den	eksterne	ressursgruppen	er	godt	i	gang	med	sitt	arbeid,	og	gruppen skal	levere	sin	
anbefaling	til	Helgelandssykehuset	i	begynnelsen	av	mars	2019.	Gruppen	baserer	sitt	
arbeid	på	eksistrenede	dokumentasjon,	samt	ny	dokumentasjon	som	den	selv	bestiller,	når	

konferanser,	høring	og	
møteserie	for	undertegnede	og	kommunene	på	Helgeland.	Dere	vil	motta	invitasjon	til	den	

Av	hensyn	til	prosessen	ønsker	jeg	ikke	å	involvere	meg	i	noen	grad	i	eksterne	rapporter,	
ler	likende	før	ressursgruppen	kommer	med	sin	endelige	anbefaling	og	

Helgelandssykehuset	skal	legge	saken	fram	for	styret.	Jeg	må	derfor	takke	nei	til	din	
invitasjon	denne	gangen,	men	stiller	gjerne	opp	når	tida	er	moden	for	det.	Jeg	håper	på	

For	ordens	skyld	gjør	jeg	oppmerksom	på	at	alle	henvendelser	og	svar	knyttet	til	2025-

HF	og	har	derfor	ingen	signatur


